
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 30. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1008
Af svaret på UUI alm. del - spørgsmål 771 fremgår, at Udlændingestyrelsen ”i
et mindre antal sager har besluttet, at der heller ikke indledningsvist skulle ske
indkvartering hver for sig”. Vil ministeren oplyse, hvor mange sager det drejer
sig om, og hvilke faktuelle forhold der konkret var udslagsgivende for, at sty-
relsen konkret valgte at undlade at gennemtvinge en separat indkvartering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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